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Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με διασταυρωμένες πληροφορίες κατοίκων της Ρόδου και σύμφωνα με τοπικό
δημοσίευμα ηλεκτρονικού  τύπου,  εδώ και  δύο  εβδομάδες,  δεν  υπάρχουν διαθέσιμα
κονδύλια για να γίνει η αγορά των απαραίτητων φαρμάκων, προκειμένου οι ογκολογικοί
ασθενείς  να  μπορούν  να  κάνουν  τις  χημειοθεραπείες  τους  στο  Νοσοκομείο  Ρόδου.
Παρόμοιο  πρόβλημα  είχε  ανακύψει  τον  περασμένο  Αύγουστο,  το  οποίο  επιλύθηκε,
προσωρινά, ως φαίνεται, τον προηγούμενο Σεπτέμβριο. Υπάρχουν ασθενείς, δηλαδή,
που έχουν καθυστερήσει ήδη δύο εβδομάδες τη λήψη της αγωγής τους και μέχρι να
εξασφαλιστούν τα κονδύλια, θα καθυστερήσουν κι άλλο, προκειμένου να υποβληθούν
στη θεραπεία τους,  η οποία καθορίζει  την ποιότητα αλλά και  τον χρόνο ζωής τους.
Ενδεδειγμένη  λύση  θα  μπορούσε  να  θεωρηθεί  η  προσφυγή  για  προμήθεια  των
φαρμακευτικών σκευασμάτων των ογκολογικών ασθενών απευθείας από τον ΕΟΠΥΥ,
αντί  μέσω ιδιώτη ιατρού, το οποίο σημαίνει  επιπλέον οικονομική επιβάρυνση για τον
ασθενή.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε, αφενός, να προχωρήσετε άμεσα στον σχεδιασμό και στην σύσταση της
Ακτινοθεραπευτικής Κλινικής, στο Γενικό Νοσοκομείο Ρόδου, και αφετέρου, να δώσετε
μια βιώσιμη λύση στο θέμα της απρόσκοπτης παροχής των σχετικών φαρμάκων προς
τους καρκινοπαθείς, η οποία θα πρέπει να παγιωθεί και να ομαλοποιηθεί, προκειμένου
οι  ογκολογικοί  ασθενείς  του  Νοσοκομείου  Ρόδου  να  συνεχίζουν  απερίσπαστα  τις
αγωγές τους, χωρίς να παρατηρούνται καθυστερήσεις στις προμήθειες των αναγκαίων
φαρμάκων;

Ο ερωτών Βουλευτής
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